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Zwracam sig z upzejmq pro6bq w imieniu mieszkaric6w

Zawila o uwzglgdnienie w przewidywanym remoncie ulicy Grodzkiej odcinka

200 metr6w od posesji nr 83 do posesji nr 97. Ten krotki odcinek pol4czy

remontowan? ulica Grodzkq z odcinkiem, kt6ry byl wcze6niej wyremontowany.

Taka inwestycja powinna byd zrealiznwana w calo6ci i polqczona z czgsciq

wyremontowanq wczeSniej.

Uprzejmie proszg Pana Prezydentao pomoc w tej sprawie.
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